東海大學【_______學年度第____學期】選課未達規定學分確認書

Tunghai Unversity【_______academic year_______ semester】

Confirmation of course selection less than required credits

	壹、學生基本資料Student Basic Information

	系級Class：
	姓名Name：
	學號Student ID.：

	本學期修習學分數：        學分
Credits in this semester：        credits

	貳、原因說明（請詳述）Description(Detail)

	

	參、確認聲明Confirmation Statement

	本學期因修習學分數未達本校規定每學期最低修習學分下限（9學分），且確認不再另外加選課程。
The number of credits taken in this semester have not reached the minimum (9 credits) in school’s regulation, and it’s confirmed that no additional courses will be selected.
因此，本人在此切結自行負擔未達學分下限之相關權益損失（例如無法進行成績排名、獎學金申請及停修申請…等），日後不得提出異議。
Therefore, I take responsible for the related impairment of my rights, such as unable to rank, apply for scholarship and withdraw form the course, etc.
【備註】學則第十六條規定：學士班學生每學期修習學分數，第四學年（建築學系五年級）不得少於九學分。
【Note】Regulation No.16：The number of credits taken by bachelor in each semester should not be less than 9 credits in the fourth academic year(Fifth year of the department of architecture).

學生簽名Signature：

日期Date：     年Year     月Month     日Day

	肆、學系審核Department Approval

	系所主任意見
Opinion of department chair
	日期Date：    年Year    月Month    日Day


註：限畢業年級學生申請，非畢業年級生需提出相關證明方能申請。
Note：Only graduate students can apply. Non-graduation students need to provide related certificates before application.

